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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2015/16:269 Insyn och uppföljning av Polismyndighetens omorganisation

Efter förslag från regeringen beslutade riksdagen att polisen skulle 
omorganiseras till en nationell polismyndighet från den 1 januari 2015. 

Denna process pågår fortfarande, och på vissa ställen finns ännu tillförordnande 
chefer i stället för permanenta. Det pågår även en resursöversyn och en 
diskussion kring måluppfyllelsen av löftet att 50 procent av polisverksamheten 
ska äga rum i yttre tjänst.

I och med att både Polisorganisationskommittén och den särskilda kommittén 
för omorganisationen har avslutat sina uppdrag saknas parlamentarisk insyn i 
hur arbetet fortskrider. 

Mot bakgrund av detta vill jag fråga regeringen och statsrådet:

 

Avser statsrådet att inrätta en ny parlamentariskt sammansatt grupp eller någon 
annan konstellation för att fortsatt följa och ha insyn i polisens omorganisering?

………………………………………

Roger Haddad (FP)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-11-06
Besvaras senast
2015-11-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


